
PROTOKÓŁ Nr XXXI/17 

z sesji Rady Gminy Jedwabno z dnia 25 października 2017 roku 

 

Obrady otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy - Pani Elżbieta Brzóska. 

Serdecznie powitała Pana Sławomira Ambroziaka Wójta Gminy, Panią Skarbnik Wiolettę 

Gil, Kierowników jednostek organizacyjnych, Państwa Radnych, Państwa Sołtysów, oraz 

pozostałych uczestników dzisiejszej sesji.  

 

Ad. 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad XXXI sesji Rady 

Gminy Jedwabno, bowiem obecnych na posiedzeniu było 12 radnych, (na 15 radnych 

ustawowego składu Rady).  

 

Ad. 2 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy poinformował, iż zgłasza wniosek o wprowadzenie 

następujących zmian do porządku obrad dzisiejszej sesji: 

- Punkt 12 „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż 

nieruchomości położonej w obrębie Warchały.” Zdjąć z porządku obrad i wprowadzić w jego 

miejsce punkt w brzmieniu „Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/211/17 

Rady Gminy Jedwabno dnia 28 czerwca 2017 roku w sprawie uchwalenia regulaminu 

utrzymania czystości i porządku  na terenie gminy Jedwabno” 

 - oraz zdjąć z porządku obrad punkt 16 i 17 „Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Parchowo w województwie pomorskim” i „Podjęcie uchwały w sprawie 

stawek podatku od środków transportowych”.  

Wszystkie te sprawy były omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji. 

Weszła radna Iwona Arbatowska – stan radnych 13 

Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek: 

za wnioskiem głosowało 13 radnych, przeciw było 0, wstrzymało się od głosu 0 

 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zmianę punktu 12 „Podjęcie 

uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/211/17 Rady Gminy Jedwabno dnia 28 

czerwca 2017 roku w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku  na 

terenie gminy Jedwabno” 
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za zmianą głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0 

W związku z powyższym głosowaniem punkt został zmieniony. 

 

Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zdjęcie z porządku obrad punktu 16 

„Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Parchowo w 

województwie pomorskim” 

za zdjęciem głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0 

Punkt 16 został zdjęty z porządku obrad sesji. 

Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zdjęcie z porządku punktu 17 „Podjęcie 

uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych”.  

za zdjęciem głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0 

Punkt 16 został zdjęty z porządku obrad sesji. 

 

W związku z powyższym głosowaniem dotychczasowy punkt 18 stanie się punktem 16, punkt 

19 stanie się punktem 17, punkt 20 stanie się punktem 18, a punkt 21 stanie się punktem 19. 

Następnie Przewodnicząca rady przedstawiła porządek obrad z uwzględnieniem zmian. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Zgłaszanie interpelacji. 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno 

na lata 2017- 2028. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2017. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów obliczenia 

podatku rolnego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu „Usługi społeczne dla rodziny w 

gminie Jedwabno” finansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego  w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia Mazury na lata 2014-2020.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji Narodowej w Jedwabnie ze 

szkołą filialną w Nowym Dworze o strukturze oddział przedszkolny przy szkole 
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podstawowej i klasy I-III w Zespole Szkół w Jedwabnie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową im. Komisji Edukacji Narodowej w Jedwabnie ze szkołą filialną w 

Nowym Dworze o strukturze oddział przedszkolny przy szkole podstawowej i klasy I-

III w Zespole Szkół w Jedwabnie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/211/17 Rady Gminy Jedwabno  

dnia 28 czerwca 2017 roku w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i 

porządku  na terenie gminy Jedwabno 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż nieruchomości 

położonej w obrębie Warchały. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne oddanie w dzierżawę 

nieruchomości. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy 

dzierżawy nieruchomości położonych w obrębie Warchały i Dłużek. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIX/209/17 Rady Gminy Jedwabno z 

dnia 28 czerwca 2017r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Szczycieńskiemu na realizację zadania publicznego pod nazwą:„Opracowanie 

dokumentacji projektowej przebudowy drogi powiatowej nr 1480N Waplewo-

Dźwiersztyny”. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Parchowo w 

województwie pomorskim. 

Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych.  

16. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Jedwabno w okresie między sesjami. 

17. Odpowiedzi na interpelacje. 

18. Sprawy różne. 

19. Zamknięcie obrad sesji. 

Do przedstawionego porządku obrad uwag nie wniesiono. 

 

Weszła radna Danuta Trzcińska – stan radnych 14 

 

Ad. 3 

 Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji został 

sporządzony zgodnie z jej przebiegiem i został wyłożony do zapoznania się i proponuje, o ile 

nie będzie uwag przyjąć go bez głośnego czytania. Uwag nie było. 

Za głosowało  radnych 14, przeciw – 0 , wstrzymało się od głosu - 0 



 4 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 14 głosami. 

 

Ad. 4 

Zgłaszanie interpelacji: 

 radny Dunajski – interpelacja do Komisji Rewizyjnej aby przeanalizowała wydatki na 

sport w naszej gminie. Prośba o przeprowadzenie kontroli, aby ukrócić bądź 

potwierdzić wszelkie spekulacje co do zasadności wydatkowania środków na ten cel.   

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej. 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej o 

przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej w okresie między sesjami.  

Przedstawiony materiał przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad 6 

Pani Skarbnik poinformowała, iż materiały te były omawiane na wspólnym posiedzeniu 

komisji i tak zgodnie z art. 226, 227, 228, 230 ustawy o finansach publicznych przy każdej 

zmianie uchwały w sprawie zmian w budżecie zmienia się uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2017 – 2028.  

Do wypowiedzi Pani Skarbnik uwag nie wniesiono. 

 

Pan Wice przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXXI/218/17 została przyjęta 14 głosami /jednogłośnie/, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 7 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2017 

Wprowadzono następujące zmiany po stronie dochodów:  

1). w związku z podpisaniem umowy pomiędzy Gminą Jedwabno a Krajowym Ośrodkiem 

Wsparcia Rolnictwa o/Olsztyn (dawna ANR) na bezzwrotną pomoc na realizację inwestycji 
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,,Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Witowo'' zwiększono dochody w rozdziale 

01095 w § 6290 o kwotę 165.040,05 zł, 

 

2). w związku z rezygnacją z dofinansowania dla Gminy Jedwabno przyznanego przez 

Samorząd Województwa Warmińsko – Mazurskiego w Olsztynie w ramach konkursu 

,,Aktywna Wieś Warmii, Mazur i Powiśla 2017'' na zadanie ,,Zagospodarowanie placu zabaw 

z boiskiem w miejscowości Piduń'' zmniejszono dochody w rozdziale 01095 w § 6300 o 

kwotę 10.000,00 zł, 

 

3). w związku z podpisaniem umowy pomiędzy Gminą Jedwabno a Krajowym Ośrodkiem 

Wsparcia Rolnictwa o/Olsztyn (dawna ANR) na bezzwrotną pomoc na realizację inwestycji 

,,Doprowadzenie do należytego stanu technicznego ciągów komunikacyjnych na działkach nr 

5/9 i 5/20 obręb Nowy Dwór, w miejscowości Dzierzki gmina Jedwabno'' zwiększono 

dochody w rozdziale 60016 w § 6290 o kwotę 175.188,05 zł, 

 

4). w związku z przewidywanym wykonaniem na 31.12.2017 roku dochodów z gospodarki 

gruntami i nieruchomościami w zakresie sprzedaży nieruchomości, zmniejszono dochody w 

rozdziale 70005 w § 0770 o kwotę 43.000,00 zł, 

 

5). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zwiększono dochody w rozdz. 

85213 § 2010 o kwotę 8.189,00 zł (składki na ubezpieczenie zdrowotne opłacane za osoby 

pobierające niektóre świadczenia z pomocy społecznej), 

 

6). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zwiększono dochody w rozdz. 

85219 § 2030 o kwotę 8.368,00 zł (ośrodki pomocy społecznej), 

 

7). zgodnie z Pismem Panie Kierownik GOPS zwiększono dochody z tytułu finansowania 

projektu ,,Usługi społeczne dla rodziny w gminie Jedwabno'' w rozdz. 85395 § 2057 o kwotę 

18.305,30 zł – w ramach przyjęcia przez GOPS w Jedwabnie partnerskiego projektu 

konkursowego (kopia wniosku w załączeniu). 

Łącznie dochody po dokonaniu wspomnianych zmian zwiększono o 322.090,40 zł. 

 

Wprowadzono następujące zmiany po stronie wydatków: 
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1). zgodnie ze złożonym wnioskiem wprowadzono nowe zadanie inwestycyjne ,,Budowa sieci 

wodociągowej i sieci kanalizacyjnej na działkach oznaczonych nr ewid. 96/4, 97, 95/1, 95/8, 

95/21 w miejscowości Jedwabno''' w kwocie 45.000,00 zł, w rozdz. 01010 § 6050, środki na 

powyższe zadanie pochodzą ze zwiększenia dochodów w ramach umowy z KOWR na 

dofinansowanie zadania ,,Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Witowo'', 

 

2). zgodnie z wnioskiem wprowadzono nowe zadanie inwestycyjne ,,Zakup kontenera do 

kwarantanny i rekonwalescencji dla bezdomnych zwierząt'' w wysokości 6.000,00 zł w 

rozdziale 01095 w § 6050, jednocześnie zmniejszono wydatki na zakup materiałów i 

wyposażenia na potrzeby bezdomnych zwierząt (w rozdziale 01095 w § 4210), 

 

3). zgodnie z wnioskiem zwiększono wydatki na zadanie inwestycyjne „Przebudowa drogi 

powiatowej 1464 N Olsztyn – Prejłowo – Grzegrzółki – Grom – Dzierzki (droga krajowa nr 

58) ” o wartość 20.040,05 zł, celem wykonania odwodnienia zatok autobusowych na 

przedmiotowej drodze (w rozdziale 60014 w § 6059) - środki na powyższe zadanie pochodzą 

ze zwiększenia dochodów w ramach umowy z KOWR na dofinansowanie zadania ,,Budowa 

sieci wodociągowej w miejscowości Witowo'', 

 

4). zgodnie ze złożonym wnioskiem zwiększono środki na realizację zadania ,,Opracowanie 

dokumentacji projektowej przebudowy drogi powiatowej nr 1480N Waplewo-Dźwiersztyny''  

o kwotę 12.000,00 zł (w rozdziale 60014 w § 6620) - środki na powyższe zadanie pochodzą 

ze zwiększenia dochodów w ramach umowy z KOWR na dofinansowanie zadania ,,Budowa 

sieci wodociągowej w miejscowości Witowo'', 

 

5). zgodnie ze złożonym wnioskiem zwiększono wydatki na zadanie inwestycyjne 

„Doprowadzenie do należytego stanu technicznego ciągów komunikacyjnych na dz. 5/9, 5/20 

w miejscowości Dzierzki'' o kwotę 175.188,05 zł - środki na powyższe zadanie pochodzą ze 

zwiększenia dochodów w ramach umowy z KOWR na dofinansowanie tego zadania, 

6). zgodnie z wnioskiem zwiększono wydatki w rozdz. 90015 (oświetlenie ulic, placów i 

dróg) w § 4300 o kwotę 2.900,00 zł (na pokrycie kosztów dzierżawy majątku 

oświetleniowego), jednocześnie zmniejszając wydatki w rozdz. 60016 (drogi publiczne 

gminne) w § 4300 o kwotę 2.900,00 zł (zakup usług pozostałych), 
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7). zgodnie ze złożonym wnioskiem Sołectwa Narty dokonano następujących zmian w 

wydatkach w ramach Funduszu Sołeckiego: 

- zmniejszono wydatki na zadanie bieżące przewidziane na zakup energii elektrycznej o 

kwotę 145,00 zł (w rozdz. 92109 w § 4260), 

- zmniejszono wydatki na zadanie inwestycyjne ,,Wyposażenie placu zabaw'' o kwotę 35,78 zł 

(w rozdz. 90095 w § 6050), 

- zmniejszono wydatki na zadanie inwestycyjne ,,Zakup wiaty przystankowej'' o kwotę 

1.064,00 zł (w rozdz. 60095 w § 6050), 

- zmniejszono wydatki na zadanie bieżące promowanie działalności kulturalnej w sołectwie – 

zakup usług o kwotę 834,01 zł (w rozdz. 01095 w § 4300) jednocześnie zwiększono wydatki 

bieżące na zakup materiałów i wyposażenia na promowanie działalności kulturalnej w 

sołectwie o kwotę 2.078,79 zł (w rozdz. 01095 w § 4210), 

 

8). zgodnie ze złożonym wnioskiem zwiększono wydatki na wynagrodzenie osobowe wraz z 

pochodnym, oraz fundusz świadczeń socjalnych w rozdz. administracja publiczna - pozostała 

działalność (w związku z obowiązkiem wypłaty odprawy emerytalnej i nagrody jubileuszowej 

oraz wydłużeniem zatrudnienia pracownika gospodarczego) w wysokości 50.800,00 zł (rozdz. 

75095: § 4010 – 44.800,00 zł, § 4110 – 3.500,00 zł, i § 4440 – 2.500,00 zł) - środki pochodzą 

z gospodarki nieruchomościami (rozdz. 70005) – z § 4300 (zakup usług) kwota 20.000,00 zł , 

z § 4530 (podatek VAT) kwota 9.000,00 zł i z § 4590 (kary i odszkodowania wypłacane na 

rzecz osób fizycznych) kwota 21.800,00 zł, 

 

9). zgodnie ze złożonym wnioskiem zwiększono wydatki w rozdz. administracja publiczna 

(rozdz. 75023) – na położenie wykładziny typu PCV w pomieszczeniach budynku Urzędu 

Gminy – w § 4210 (zakup materiałów i wyposażenia) – 5.719,50 zł, § 4300 (zakup usług) – 

2.029,50 zł, jednocześnie zmniejszając wydatki w gospodarce mieszkaniowej – pozostała 

działalność (rozdz. 70095) – z § 4300 (zakup usług) kwota 5.719,50 zł , z § 4210 (zakup 

materiałów i wyposażenia) kwota 2.029,50 zł, 

 

10). zgodnie ze złożonym wnioskiem zwiększono wydatki w rozdz. promocja jst (rozdz. 

75075) w § 4210 (zakup materiałów) o kwotę 1.964,00 zł, jednocześnie zmniejszając wydatki 

w tym rozdziale zaplanowane na składki na ubezpieczenie społeczne w wysokości 1.719,00 zł 

(§ 4110) i składki na fundusz pracy w wysokości 245,00 zł  (§ 4120), 
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11). zgodnie ze złożonym wnioskiem wprowadzono nowy § wydatkowy w rozdz. 90015 

(oświetlenie ulic, placów i dróg) – zakup materiałów i wyposażenia (§ 4210) w wysokości 

6.000,00 zł, jednocześnie zmniejszono wydatki w tym rozdz. w § 4300 (zakup usług) o kwotę 

6.000,00 zł, 

 

12). zgodnie z wnioskiem wprowadzono nowe zadanie inwestycyjne ,,Modernizacja 

oświetlenia ulicznego na ul. Leśnej w miejscowości Jedwabno'' w wysokości 10.000,00 zł w 

rozdziale 90015 w § 6050, środki na powyższe zadanie pochodzą ze zwiększenia dochodów 

w ramach umowy z KOWR na dofinansowanie zadania ,,Budowa sieci wodociągowej w 

miejscowości Witowo'', 

 

13). zgodnie ze złożonym wnioskiem zwiększono wydatki na zadanie inwestycyjne 

,,Zagospodarowanie placu zabaw z boiskiem w miejscowości Piduń'' (w rozdz. 90095 w § 

6050)  o kwotę 25.000,00 zł - środki na powyższe zadanie pochodzą ze zwiększenia 

dochodów w ramach umowy z KOWR na dofinansowanie zadania ,,Budowa sieci 

wodociągowej w miejscowości Witowo'', oraz zmniejszono środki na to zadanie o kwotę 

10.000,00 zł z uwagi na rezygnacją z dofinansowania dla Gminy Jedwabno przyznanego 

przez Samorząd Województwa Warmińsko – Mazurskiego w Olsztynie w ramach konkursu 

,,Aktywna Wieś Warmii, Mazur i Powiśla 2017'' (i zmniejszenie dochody z tego tytułu), 

 

14). zgodnie z wnioskiem zwiększono wydatki na zadanie inwestycyjne ,,Budowa tarasu przy 

świetlicy wiejskiej w miejscowości Kot;'' (rozdz. 92195 § 6050) o kwotę 10.000,00 zł - środki 

na powyższe zadanie pochodzą ze zwiększenia dochodów w ramach umowy z KOWR na 

dofinansowanie zadania ,,Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Witowo'', 

 

15). zgodnie z wnioskiem Pani Kierownik GOPS dokonano zwiększeń w wydatkach GOPS 

(kopia wniosku w załączeniu – 3 sztuki) – dotyczy zwiększenia środków otrzymanych 

zgodnie z decyzjami Wojewody (w wysokości 16.557,00 zł), oraz zwiększenia środków na 

realizację projektu – w kwocie 18.305,30 zł), oraz dokonania przeniesień między działami w 

ramach budżetu GOPS,  

 

16). zgodnie z wnioskiem Pana Dyrektora Zespołu Szkół dokonano przeniesień między 

działami w ramach budżetu ZS (kopia wniosku w załączeniu – 1 sztuka). 
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Zgodnie z ustaleniami poczynionymi na wspólnym posiedzeniu Komisji RG dokonano 

zmiany po stronie wydatków: 

1). zrezygnowano z zaplanowanych środki finansowe w kwocie 5.000,00 zł na udzielenie 

pomocy finansowej Gminie Parchowo , w  powiecie bytowskim, w województwie pomorskim 

na zadanie związane z odtworzeniem zasobu OSP po nawałnicy z dnia 11.08.2017 roku (w 

rozdz. 75412 w § 2710) – środki na powyższe pochodzić miały ze zmniejszenia 

zaplanowanych odsetek od kredytów i pożyczek (w rozdz. 75702 w § 8110), 

2). zgodnie z wnioskiem (w związku z otwarciem ofert) zwiększono środki na zadanie 

inwestycyjne ,,Budowa chodnika przy ulicy Leśnej w Jedwabnie'' o kwotę 30.000,00 zł (w 

rozdz. 60016 w § 6050), jednocześnie zmniejszając wydatki: w rozdz. 40002 (dostarczanie 

wody) w § 4210 o kwotę 5.000,00 zł, w § 4300 o kwotę 3.000,00 zł, w rozdz. 90001 

(gospodarka ściekowa i ochrona wód) w §4210 o kwotę 2.000,00 zł, oraz  z zaplanowanych 

odsetek od kredytów i pożyczek (w rozdz. 75702 w § 8110) w wysokości 20.000,00 zł, 

Łącznie wydatki po dokonaniu wspomnianych zmian zwiększono o 322.090,40 zł. 

 

Pan Wójt dodał - koty są sterylizowana i wypuszczane po 5 dniach wolno. Nie przyjmujemy 

do przytuliska kotów, ale w takiej formie pomagamy.  

 

Do wypowiedzi Pani Skarbnik i Pana Wójta uwag nie wniesiono.  

Komisja Finansowo - Gospodarcza wydała pozytywna opinię odnośnie proponowanych 

zmian do budżetu – opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXXI/219/17 została przyjęta 14 głosami /jednogłośnie/, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 8 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała iż na wspólnym posiedzeniu Komisje 

Rady Gminy wypracowały wspólne stanowisko aby obniżyć stawkę do 46,00zł.  
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Został wysłany projekt uchwały do Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej celem 

zaopiniowania stawki obniżonej średniej ceny skupu jednego kwintala żyta przyjmowanego 

jako podstawa obliczenia podatku rolnego od gruntów, o których mowa w art. 6 ust. 1 pkt. 

1 ustawy o podatku rolnym od 1 ha przeliczeniowego w kwocie 46,00 zł.  

W dniu 24 października 2017 roku Warmińsko-Mazurska Izba Rolnicza pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów 

naliczenia podatku rolnego na kwotę 46,00 zł.  

Do wypowiedzi Pani Przewodniczącej uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXXI/220/17 została przyjęta 14 głosami, uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Pani Przewodnicząca udzieliła głosu Pani Agacie Tyc przedstawicielowi Izb Rolniczych, 

która w imieniu rolników podziękowała za obniżenie stawki.   

 

Ad. 9 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków. 

Pan Wójt -  

Cel i przewidywane skutki podjęcia uchwały 

W dniu 20 października 2017 roku Zakład Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. Jedwabnie 

zgodnie z art. 24 ust. 1 ustawy z dnia 7 czerwca 2001 roku o zbiorowym zaopatrzeniu w 

wodę i zbiorowym odprowadzeniu ścieków (Dz. U. z 2017 r. poz.328 z późn. zm.) złożył 

wniosek o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków w okresie od 01 stycznia 2018 roku do 31 grudnia 2018 roku. 

Opis aktualnego stanu faktycznego i prawnego 

Zakład Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Jedwabnie złożył wniosek o zatwierdzenie taryf 

dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków w wymaganym 

terminie. Do wniosku zostały dołączone wymagane dokumenty tj. kalkulacja cen i stawek. 

Zgodnie z art. 24 ust.4   Ustawy Wójt zweryfikował koszty związane ze świadczeniem usług, 

poniesione w  okresie od 1.03.2017r do 30.09.2017r pod względem celowości ich ponoszenia 

oraz sprawdził, że taryfy zostały opracowane zgodnie z obowiązującymi przepisami. W 
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związku z niepełnym rokiem obrotowym w działalności ZGK w Jedwabnie, w złożonym 

wniosku przyjęto szacunkowe koszty  ponoszone na dostarczanie wody i odprowadzanie 

ścieków.  

Rada Gminy podejmuje uchwałę o zatwierdzeniu taryf, w terminie 45 dni od dnia złożenia 

wniosku (data złożenia 20.10.2017 r) albo o odmowie zatwierdzenia taryf. 

Jeżeli Rada Gminy nie podejmie uchwały w terminie o którym mowa wyżej, taryfy 

zweryfikowane przez Wójta wchodzą w życie po upływie 70 dni od dnia złożenia wniosku. 

Obecne stawki za wodę i ścieki obowiązywały w okresie od 01 stycznia 2016 roku do 31 

grudnia 2016 roku i były przedłużone na 2017r, wynoszą odpowiednio: 

- cenę 1 m3 wody pobieranej z urządzeń wodociągowych stanowiących własność gminy w 

wysokości 2,22 zł. netto plus obowiązujący VAT w wysokości 8%, co daje kwotę brutto 

2,40 zł, 

- opłatę abonamentową miesięczną w wysokości 1,07 zł netto plus obowiązujący podatek 

VAT  w wysokości 8%, co daje kwotę brutto 1,16 zł, 

- cenę 1 m3 ścieków komunalnych wprowadzonych do zbiorowego systemu oczyszczania 

ścieków stanowiących własność gminy w wysokości 4,31 zł. netto plus obowiązujący 

VAT w wysokości 8%, co daje kwotę brutto 4,65 zł. 

 Wskazane różnice pomiędzy dotychczasowym a projektowanym stanem prawnym. 

Z przedstawionych przez Zakład Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Jedwabnie wysokości 

cen i stawek za dostarczaną wodę dla gospodarstw domowych i pozostałych odbiorców 

wynika, że nie ulega zmianie i wynosić będzie 2,40 zł/m3 brutto. 

Opłata abonamentowa nie ulega zmianie i wynosić będzie 1,16 zł brutto. 

Opłata za 1 m3 odprowadzanych ścieków ulegnie zmianie i wynosić będzie 4,73 zł/1 m3 

brutto.  

Do wypowiedzi Pana Wójta uwag nie wniesiono.  

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 9 

radnych, przeciw – 2, wstrzymało się od głosu – 3 

Uchwała Nr XXXI/221/17 została przyjęta 9 głosami, uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad. 10 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Izabeli Paszkiewicz celem omówienia 

projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu „Usługi społeczne dla rodziny w gminie 
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Jedwabno” finansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego  w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Warmia Mazury na lata 2014-2020.  

Ten projekt nie zwiera żadnych aktywizacji zawodowych i żadnych szkoleń. Poprzez 

działania projektu osoby mają zobaczyć że można inaczej żyć. Zachęcić ze można 

funkcjonować nie tylko w domu przed telewizorem.  

Dyskusja: 

Radna Licka – jest pełna podziwu że taki projekt powstał, że pracownik tak się zaangażował. 

Czy w tym projekcie przewidziana jest rehabilitacja dla osób uczestniczących w projekcie. 

Czy jest zabezpieczony personel. 

Pani Izabela Paszkiewicz – samej rehabilitacji nie przewidujemy, ale jest propagowanie 

zdrowego stylu życia, w ramach tego może być rehabilitacja. Część osób będzie za 

pracowników GOPS, zatrudnimy personel psychologów, asystenta rodziny, terapeutów, 

prawników.  

Radny Mil – dlaczego tak późno, projekt funkcjonuje od 2014 roku 

Pani Paszkiewicz – zmieniły się pewne wytyczne tak naprawdę pisanie projektu i 

dofinansowania rozpoczęły się od 2016 roku, a ona sama od niedawna pracuje w GOPS w 

Jedwabnie.  

Pan Wójt – dopiero w roku 2016 pojawiły się możliwości pozyskiwania środków.  

Radny Dunajski – według Pani oceny ile osób ile rodzin uda się wyprowadzić na prosta 

drogę? 

Pani Paszkiewicz – takim tokiem rozumowania nie powinno się wogóle pisać projektów i 

cokolwiek robić. Jeżeli okazałoby się że 50% osób biorących udział w projekcie odejdzie lub 

ograniczy pobieranie środków z GOPS będzie to duży sukces.  

 

Więcej uwag nie wniesiono. 

Pan Wice przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały, za 

podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXXI/222/17 została przyjęta 14 głosami, uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad. 11 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 
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im. Komisji Edukacji Narodowej w Jedwabnie ze szkołą filialną w Nowym Dworze o 

strukturze oddział przedszkolny przy szkole podstawowej i klasy I-III w Zespole Szkół w 

Jedwabnie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Komisji Edukacji Narodowej w Jedwabnie 

ze szkołą filialną w Nowym Dworze o strukturze oddział przedszkolny przy szkole 

podstawowej i klasy I-III w Zespole Szkół w Jedwabnie. 

Uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Radny Dunajski – to nasze głosowanie to proforma i tak nie mamy wpływu na reformę, którą 

uchwalił nasz rząd.  

 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały, za 

podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 2 

Uchwała Nr XXXI/223/17 została przyjęta 12 głosami, uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła 15 minutową przerwę. 

Po przerwie stan radnych - 14 

 

Ad. 12 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/211/17 Rady Gminy Jedwabno  dnia 28 czerwca 2017 

roku w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku  na terenie gminy 

Jedwabno. 

Pan Wójt - ze zgłaszanych przez mieszkańców wniosków i analiz przeprowadzonych przez 

Urząd Gminy Jedwabno wynika, iż w przypadku odbioru odpadów zmieszanych raz na 2 

tygodnie pojemniki mieszkańców na odpady zmieszane nie są wypełnione nawet w połowie 

objętości. Ze względu na ponoszone koszty zbiórki tych odpadów jest zatem wskazane, aby 

odbiór tych odpadów odbywał się rzadziej niż raz na 2 tygodnie, będzie to zarówno 

ekonomiczniejsze jak również bardziej dostosowane do realnych potrzeb mieszkańców. 

W projekcie uchwały zaproponowano więc następujące rozwiązanie: 

- odbiór raz na 3 tygodnie w miesiącach styczeń, luty, marzec, kwiecień, wrzesień, 

październik, listopad, grudzień 

- odbiór raz na 2 tygodnie w miesiącach maj, czerwiec, lipiec, sierpień. 
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Proponowany odbiór zmieszanych odpadów komunalnych raz na 2 tygodnie w czerwcu, lipcu 

i sierpniu podyktowany jest okresem letnim i wyższymi temperaturami w tych miesiącach, co 

powoduje, iż ze względów sanitarno – epidemiologicznych wskazana jest taka częstotliwość 

odbioru tych odpadów.  

Proponowana w projekcie uchwały częstotliwość zbiórki zmieszanych odpadów 

komunalnych była konsultowana z mieszkańcami gminy Jedwabno w trakcie zebrań 

wiejskich w sprawie funduszu sołeckiego, które odbyły się w sierpniu i wrześniu 2017 roku. 

Odbyło się łącznie 17 zebrań, w trakcie których mieszkańcy gminy Jedwabno zgodzili się z 

zasadnością rzadszej częstotliwości odbioru odpadów zmieszanych w miesiącach od września 

do maja i jednocześnie podzielili zdanie, iż w maju, czerwcu, lipcu i sierpniu odbiór tych 

odpadów winien się odbywać raz na 2 tygodnie.  

W ocenie Urzędu Gminy Jedwabno proponowana częstotliwość odbioru odpadów 

zmieszanych nie narusza wymagań higienicznych i zdrowotnych w których należy 

utrzymywać nieruchomości, jak również nie stwarza zagrożenia przeniesienia chorób 

zakaźnych i zakażeń. W przepisach epidemiologiczno – sanitarnych nie wskazuje się 

jakichkolwiek terminów związanych z odbiorem odpadów, natomiast wykładnia systemowa 

prawa zakłada, iż ustawodawca wprowadzając terminy odbioru w ustawie o czystości i 

porządku w gminach uwzględnia również inne wymagania, w tym epidemiologiczno – 

sanitarne, dotyczące tej kwestii. Reasumując ustawodawca wprowadzając takie terminy w 

wymienionej ustawie pozwolił na rzadszą częstotliwość odbioru odpadów zmieszanych na 

zasadach wskazanych w tej ustawie (np. w gminach wiejskich) mając na względzie również 

wymogi epidemiologiczno – sanitarne. Nie można bowiem zakładać nieracjonalnego 

działania ustawodawcy.  

Pan Wójt podkreślił, że jest pozytywna opinia Powiatowej Stacji Sanitarno - 

Epidemiologicznej.  

Pani Agata Tyc – czy Zakład Gospodarki Komunalnej w Jedwabnie nie mógłby zakupić 

segregowniki, takich stojaków do podczepienia worków na segregację?  

Pan Wójt – rozumie, ze jest to wniosek aby spółka miała w sprzedaży takie stojaki 

Radny Dunajski – prędzej czy później i tak staniemy przed widmem podwyżki odpadów. Czy 

to będzie odebrane 2 krotnie czy 3 krotnie w miesiącu to i tak tonaż będzie ten sam, ilość 

kursów na wysypiska będzie taka sama, tylko teraz my na podwórkach będziemy dłużej 

składować śmieci. Wie, że spalarnie do tych śmieci zmieszanych dokładają plastik. 

Pan Wójt – zgadza się z tym, zakład spalania śmieci w Olsztynie został tak skonstruowany to 

jest kwestia kaloryczności spalania i wytwarzania ciepła. Gwarantuje ze za rok poruszany 
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temat wróci, bo musimy co roku osiągać poziomy wyższe segregacji. My możemy tylko 

czekać i układać aby nasz system był jak najbardziej stabilny i abyśmy osiągali najwyższe 

poziomy segregacji aby nie płacić kar.  

 

Więcej uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały, za 

podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXXI/224/17 została przyjęta 14 głosami, uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad. 13 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Mariuszowi Kulas Kierownikowi Referatu 

ROŚ celem omówienia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne oddanie w 

dzierżawę nieruchomości. 

Pan Kierownik poinformował, iż na wniosek dotychczasowych dzierżawców którzy mieli 

dzierżawę przez okres 3 lat, wystąpiliśmy z projektem uchwały. Przedmiotowe działki 

uzyskały pozytywną opinię Rad Sołeckich i Komisji Finansowo-Gospodarczej. Okres 

dzierżawy wszystkich nieruchomości wynosi 3 lata.  

Więcej uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały, za 

podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXXI/225/17 została przyjęta 14 głosami, uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad. 14 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Mariuszowi Kulas Kierownikowi Referatu 

ROŚ celem omówienia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości położonych w obrębie Warchały i Dłużek. 

Pan Kierownik – chodzi o wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy na czas oznaczony dziesięciu (10) lat,  niżej wymienionych 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Jedwabno: 

- działka nr 242 o powierzchni 0,0427 ha, położona w obrębie Warchały gm. Jedwabno. 
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- działka nr 7/1 o powierzchni 0,0600 ha, położona w obrębie Dłużek gm. Jedwabno. 

 

Uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały, za 

podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXXI/226/17 została przyjęta 14 głosami, uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad. 15 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Izabeli Zapadka Kierownikowi Referatu RP 

celem omówienia projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIX/209/17 Rady Gminy 

Jedwabno z dnia 28 czerwca 2017r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Szczycieńskiemu na realizację zadania publicznego pod nazwą:„Opracowanie dokumentacji 

projektowej przebudowy drogi powiatowej nr 1480N Waplewo-Dźwiersztyny”. 

Pani Kierownik – w czerwcu Rada Gminy podjęła uchwałę o pomocy finansowej, po 

przeprowadzonym przetargu okazało się że brakuje środków, przetarg ten został 

unieważniony. Konieczne jest zwiększenie środków w przypadku Gminy Jedwabno jest to 

kwota 12.000,00 zł. Zarząd Powiatu ogłosił już 2 przetarg. 

Więcej uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały, za 

podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXXI/227/17 została przyjęta 14 głosami, uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Z obrad wyszła radna Wiktorowska stan radnych - 13 

 

Ad 16 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Wójta Gminy Jedwabno o przedstawienie 

sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. /Przedstawiony materiał stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 17 

Odpowiedzi na interpelacje: 
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Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – wniosek 

Komisja Rewizyjna działa według ustawy i planu pracy, jak również wszelkie zadania 

zlecone przez Radę Gminy, jeżeli starczy czasu zajmiemy się tym tematem. 

 

Ad 18 

Sprawy różne. 

 Sołtys sołectwa Nart – zgłasza problem spływające woda na drodze krajowej 58 w 

Nartach. Woda ta spływając z drogi do jeziora zawiera sól drogową i wszystkie inne 

nieczystości. 

 radny Dunajski dom samopomocy Helper działa w obecnej formie do końca roku, a 

jak będzie po nowym roku? 

 Pan Wójt – nie odpowie dziś na to pytanie bo jeszcze nie wiemy, w listopadzie mają 

zapaść decyzje ponieważ jest kilka możliwości.  

 Sołtys sołectwa Szuć – wniosek o naprawę dziur w drodze gminnej przy świetlicy  

 - wniosek o zebranie zalegającego piasku i błota na drodze za mostem jak również w innych 

miejscach, dzieci idąc do autobusu szkolnego nie mogą swobodnie przejść. 

 - wniosek w sprawie placu zabaw ponieważ przybywa urządzeń prosi o umieszczenie 

regulaminu użytkowania placów 

 - wniosek o postawienie znaku „ograniczenie prędkości” i znaku „uwaga dzieci” przy placu 

zabaw w Szuci. 

 - woda z rowów melioracyjnych zalała łąki, składa wniosek o wykoszenie i wyczyszczenie 

rowów. Zaprasza Pana Wójta na wizytację 

  Pani Sekretarz – w ubiegłym roku na każdym placu zabaw były umieszczane nowe 

regulaminy w formacie A3. Wyjaśnimy tę kwestię.  

 

Pani Kierownik Zapadka poinformowała o akcji „Zbiórka dla przytuliska” rozpoczęcie od 

października do sierpnia przyszłego roku. Jest prowadzona zbiórka karmy dla zwierząt w szkole. 

Opowiedziała o możliwości adopcji, w tym roku adoptowano 16 psów.  

Poinformowała o prowadzonym naborze chętnych osób na wolontariuszy.  

 

Radna Trzcińska – mieszkańcy skarżą się na gospodarzy ponieważ zwierzęta gospodarskie są 

przeprowadzane przez środek wsi, brudzą odchodami, nikt tego nie sprząta.  
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Pan Wójt – właściciel stada ma obowiązek posprzątania po swoich zwierzętach. Jeżeli nie będzie 

reakcji właściciela należy wezwać policje. Na odcinku Dzierzki – Nowy Dwór jest notorycznie 

niszczone pobocze. Prosi aby zwracać uwagę na ten problem ponieważ pobocze musi się 

zagęścić aby jego struktura była stała.  

 

Wyszedł radny Mil stan radnych - 12 

 

Pani Przewodnicząca odczytała interpelacji i sprawy różne z ostatniej sesji. Na jakim etapie są 

realizowane zgłoszone wnioski. Podkreśliła, że będzie co sesja egzekwować co w danej sprawie 

zostało zrobione. 

 

Ad 19 

Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady XXXI Sesji Rady Gminy, które trwały od 

godz. 1000 do godz. 1350. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

         Protokołował                                                                      Prowadząca posiedzenie:    

Zastępca Kierownika USC                                                    Przewodnicząca Rady Gminy 

 

/Elżbieta Katarzyna Koperska/                                                      /Elżbieta Brzóska/ 

 


